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COMPETITION RULES  
PROPOSALS 2013 – 2016 

 
 
To experiment from the Paris Grand Slam 2013 up to the Rio World Championships (included) the 
following items: 
 
Weigh in:  
The athletes weigh in will be scheduled the day before the competition at 19:00h. 
A weigh in will be operated the morning of the competition, during the Judogi control, prior to the first 
fight in order to assess the impact of this new decision on the weight of the athletes during the 
competition. If the collected data require further experimentation, then it will be maintained. A procedure 
will be implemented when a fighter has a weight over a certain weight tolerance percentage. Within his 
category (weight to be determined with sport doctors) a medical check may be done. 
 
Composition of the delegations for individual World Championships and Continental 
Championships 
9 entries in total for men and 9 entries for women. 
The maximum of 2 athletes per category for men and the same for women.  
Maximum of total delegation men and women, 18 athletes. 
 
For cadets and juniors: same principle for the delegation composition 
 
Denomination World Cups 
Name: “Continental” Open of “City”. E.g.: European Open of Roma, Asian Open Ulaanbaatar…. 
 
Cadets – U 18 
3 years for Cadets (this proposal could be reviewed). 
Kansetsu-Waza authorized for Cadets. 
 
Tatami 
- 10 x10 m and 4 meters minimum for safety area for Olympics, Worlds and Masters.  
 Recommended for Continental Championships. 
 
Juniors - U 21 
3 years for juniors (upgrade 1more year) 
 
Ranking List Events  
Only one annual event with IJF ranking list points can be organized in the same country except of World 
Championships, Masters or Continental Championships. 
The World Ranking List has been modified, see annex: 
 
Delegation Participating Fees 
Organizing countries should not request fee penalties for countries which cannot make bank transfers but 
can pay in cash money upon arrival. On the other hand, they should inform well in advance the organizing 
country and specify the number of participants before the deadline.  
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Uniform IJF Competition System 
Quarter Final / last 8 / repechage for all IJF events (including Master, GS and GP) 
 
Information 
The IJF is organizing an international Refereeing and Coaching Seminars in each continent, in order to 
explain and clarify the new rules. IJF will invite 1 referee and 1 coach each nation (accommodation and 
meals). Travel fees are covered by the delegates. Additional delegates can attend on own costs. 
 



競賽條例 

2013-2016 

 

以下所修訂競賽條例將由 2013 巴黎大滿貫 (Paris Grand Slam 2013) 至巴西里約熱內盧世界錦

標賽 (Rio World Championships) 期間的賽事中進行測試： 

 

量體重 

 運動員會被安排於比賽前一天晚上七時進行量體重程序。 

 於試行期間，運動員將會於比賽當天早上再次進行量體重，以檢視新規例對賽事的影響。

如果收集所得的數據須要進一步測試，此量體重安排將會維持。倘若運動員的體重超出其

參加組別體重上限，並高於某允許範圍 (由運動醫生訂定)，賽會應啟動程序，或需進行醫

學檢查。 

 

世界錦標賽及洲際錦標賽的代表隊組成 

 每個國家可派出最多 9 位男子及 9 位女子運動員參賽。 

 每個國家每個組別最多可派出 2 位運動員。 

 整支代表隊最多包括 18 位男女子運動員。 

(青年及少年錦標賽採用相同原則) 

 

世界盃賽事命名 

 採用「洲」及「城市」名稱命名，例如︰European Open of Roma、Asian Open of Ulaanbaatar。 

 

18 歲以下少年賽 

 運動員年齡相差在三年以內。 (此建議將會檢討) 

 關節技將允許使用。 

 

比賽場區 

 奧運會、世界錦標賽、大師賽須採用 10 米乘 10 米的比賽場區，附以最少四米的保護區域。

洲際賽建議採用相同設定。 

 

21 歲以下青年賽 

 運動員年齡相差三年以內。 (較以前增加一年) 

 

世界排名賽事 

 除了世界錦標賽、大師賽及洲際錦標賽外，每個國家每年只可舉辦一次 IJF 排名計分賽事。 

 

代表隊參賽費用 

 主辦國家不應對未能透過銀行轉賬付款，但能於抵埗時以現金付款的參賽隊伍予以罰款。

但是，這些隊伍必須於截止報名日期前向主辦國家清楚交代參加者數目。 

 

教練服飾 

 所有 IJF 賽事 (包括大師賽、格蘭披治、大滿貫) 的八強、四強、復活及決賽中，教練均須

穿著正裝。 

 

本中文譯本衹供參考。 


